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PROTOKÓŁ NR XXXII/2021 

Z SESJI RADY POWIATU W STARACHOWICACH ODBYTEJ  
W DNIU 26 – SIERPNIA – 2021 ROKU 

 
 

Przewodnicząca Rady – Bożena Wrona otworzyła o godzinie 9ºº zdalne 
posiedzenie XXXII sesji Rady Powiatu w Starachowicach. 
 
 

W sesji wzięło udział 18 Radnych, wobec powyższego Rada Powiatu mogła 
obradować i podejmować prawomocne decyzje. W sesji uczestniczyło zdalnie  
3 Radnych: Przemysław Czaja, Robert Sowula oraz Jarosław Olech. 

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż mając na uwadze ustalenia podjęte 
podczas Prezydium Rady Powiatu w dniu 20 września 2021 roku - w związku ze 
szczególną sytuacją związaną z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, zwróciła się z uprzejmą prośbą o skrócenie wystąpień dyskusyjnych 
wyłącznie do niezbędnego minimum, celem sprawnego i jak najkrótszego przebiegu 
obrad. 

 
Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady – wobec braku sprzeciwu ze strony 

Radnych, powołała Radnego Piotra Ambroszczyka.   
 

Przewodnicząca poinformowała Radnych, iż wszystkie materiały zostały 
umieszczone w aplikacji e–Sesja, celem zapoznania Radnych z nimi. 

 
Ad.2 

 
Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

 
W tym miejscu Przewodnicząca Rady poinformowała, że proponowany 

porządek obrad Radni otrzymali w aplikacji e–sesja.  
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 
b) powierzenia Gminie Starachowice zadania publicznego dotyczącego 

czasowego zarządzania drogą powiatową nr 0581T Rataje – Starachowice  
w związku z realizacją zadania pn.: „Rozbudowa ul. Moniuszki  
w Starachowicach na odcinku od skrzyżowania z al. Jana Pawła II do 
skrzyżowania z ul. Nowowiejską – 6 Września wraz z rozbudową 
skrzyżowania ulic Moniuszki i Nowowiejskiej – 6 Września na 
skrzyżowanie z wyspą typu rondo”, 

c) pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 0569T Trębowiec Duży – 
Mirzec-Czerwona, 

d) wyrażenia zgody dla Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 na zawarcie 
kolejnych umów najmu pomieszczeń znajdujących się w budynku Bursy 
przy ul. Radomskiej 72, 
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e) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym, na rzecz Gminy 
Starachowice, nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej własność 
Powiatu Starachowickiego 

f) oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Powiatowego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Starachowicach, 

g) zmiany uchwały Nr XLVII/349/2018 Rady Powiatu w Starachowicach  
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół prowadzonych 
na terenie Powiatu Starachowickiego przez inne niż Powiat Starachowicki 
osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu 
rozliczania wykorzystania dotacji zmienionej uchwałą Nr XI/70/2019 
Rady Powiatu w Starachowicach, 

h) skierowania stanowiska do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie 
utworzenia możliwości prowadzenia skupu opakowań szklanych  
i plastikowych, 

i) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr XXXI/237/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie 
rozpatrzenia ponownej skargi Pana R.M., 

j) zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na 

lata 2021 – 2029. 
4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Informacja na temat działalności Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa w Starachowicach. 
6. Informacja z działalności Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego  

w Modliszewicach – Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  
w Starachowicach. 

7. Informacja z realizacji zadań w zakresie ochrony roślin i nasiennictwa, przez 
Oddział Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa  
w Starachowicach. 

8. Informacja Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego – Placówka Terenowa  
w Starachowicach. 

9. Informacja z działalności Biura Powiatowego Świętokrzyskiej Izby Rolniczej  
w Starachowicach. 

10. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego za rok 
2020. 

11. Przyjęcie sprawozdań z pracy za I półrocze 2021 roku: 
a) Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 
b) Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, 
c) Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu, 
d) Komisji Budżetu i Finansów. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
14. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
15. Zakończenie obrad. 

 
W tym punkcie porządku obrad głos zabrał Starosta Starachowicki Piotr 

Babicki, który zgłosił wniosek o zmianę w porządku obrad polegającą na wycofaniu 
z porządku obrad podpunktu h) w punkcie 3 tj. projektu uchwały w sprawie 
skierowania stanowiska do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie utworzenia 
możliwości prowadzenia skupu opakowań szklanych i plastikowych.  

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie powyższy wniosek w sprawie 

wprowadzenia zmian w porządku obrad, polegającej na wycofaniu z porządku obrad 
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podpunktu h) w punkcie 3 tj. projektu uchwały w sprawie skierowania stanowiska 
do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie utworzenia możliwości prowadzenia 
skupu opakowań szklanych i plastikowych. 

 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 15 głosach „za” i 6 radnych nieobecnych 
porządek obrad sesji został zmieniony i po zmianach przedstawiał się następująco:  

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 
1. Otwarcie sesji Rady Powiatu. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, 
b) powierzenia Gminie Starachowice zadania publicznego dotyczącego 

czasowego zarządzania drogą powiatową nr 0581T Rataje – Starachowice  

w związku z realizacją zadania pn.: „Rozbudowa ul. Moniuszki  
w Starachowicach na odcinku od skrzyżowania z al. Jana Pawła II do 
skrzyżowania z ul. Nowowiejską – 6 Września wraz z rozbudową 
skrzyżowania ulic Moniuszki i Nowowiejskiej – 6 Września na 
skrzyżowanie z wyspą typu rondo”, 

c) pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 0569T Trębowiec Duży – 
Mirzec-Czerwona, 

d) wyrażenia zgody dla Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 na zawarcie 
kolejnych umów najmu pomieszczeń znajdujących się w budynku Bursy 
przy ul. Radomskiej 72, 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym, na rzecz Gminy 
Starachowice, nieruchomości niezabudowanej, stanowiącej własność 
Powiatu Starachowickiego 

f) oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Powiatowego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Starachowicach, 

g) zmiany uchwały Nr XLVII/349/2018 Rady Powiatu w Starachowicach  
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół prowadzonych 
na terenie Powiatu Starachowickiego przez inne niż Powiat Starachowicki 
osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu 
rozliczania wykorzystania dotacji zmienionej uchwałą Nr XI/70/2019 
Rady Powiatu w Starachowicach, 

h) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr XXXI/237/2021 
Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie 
rozpatrzenia ponownej skargi Pana R.M., 

i) zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok, 
j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na 

lata 2021 – 2029. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Informacja na temat działalności Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa w Starachowicach. 
6. Informacja z działalności Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego  

w Modliszewicach – Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  
w Starachowicach. 

7. Informacja z realizacji zadań w zakresie ochrony roślin i nasiennictwa, przez 
Oddział Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa  
w Starachowicach. 

8. Informacja Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego – Placówka Terenowa  
w Starachowicach. 
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9. Informacja z działalności Biura Powiatowego Świętokrzyskiej Izby Rolniczej  
w Starachowicach. 

10. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego za rok 
2020. 

11. Przyjęcie sprawozdań z pracy za I półrocze 2021 roku: 
a) Komisji Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, 
b) Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, 
c) Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu, 
d) Komisji Budżetu i Finansów. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
14. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
15. Zakończenie obrad. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag do powyższego porządku obrad 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do jego realizacji.  
 
Ad.3a) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 
Świętokrzyskiego. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Andrzeja Klimczaka 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały. 

  
Pana Andrzej Klimczak Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach 

przedstawił powyższy projekt uchwały zgodnie z załącznikiem Nr 3 do niniejszego 
protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w trakcie, której głos 

zabrali: 
 

 Radny Dariusz Stachowicz zapytał kiedy będą realizowane te inwestycje, na 
które są przekazywane środki na projektowanie. 
 

 Pan Andrzej Klimczak odpowiedział, iż po zatwierdzeniu środków 

finansowych, projektant ma czas do roku czasu na przekazanie 
dokumentacji projektowej, po której dopiero będą podejmowane kroki 
zmierzające do wykonania inwestycji.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  

 
W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu w Starachowicach przy  

17 głosach „za”, i 4 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXII/240/2021 Rady 
Powiatu w Starachowicach z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla województwa świętokrzyskiego. 
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Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.3b) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Starachowice zadania 
publicznego dotyczącego czasowego zarządzania drogą powiatową nr 0581T Rataje – 
Starachowice w związku z realizacją zadania pn.: „Rozbudowa ul. Moniuszki  
w Starachowicach na odcinku od skrzyżowania z al. Jana Pawła II do skrzyżowania 
z ul. Nowowiejską – 6 Września wraz z rozbudową skrzyżowania ulic Moniuszki  
i Nowowiejskiej – 6 Września na skrzyżowanie z wyspą typu rondo”. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Andrzeja Klimczaka 
Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały.  

 
Pan Andrzej Klimczak Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Starachowice 
zadania publicznego dotyczącego czasowego zarządzania drogą powiatową nr 0581T 
Rataje – Starachowice w związku z realizacją zadania pn.: „Rozbudowa  
ul. Moniuszki w Starachowicach na odcinku od skrzyżowania z al. Jana Pawła II  
do skrzyżowania z ul. Nowowiejską – 6 Września wraz z rozbudową skrzyżowania 
ulic Moniuszki i Nowowiejskiej – 6 Września na skrzyżowanie z wyspą typu rondo”. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego.  

 
Kolejno w dyskusji głos zabrali: 

 
 Radna Agnieszka Kuś zapytała czy to będzie rondo czy „imitacja” ronda? 

 
 Pan Andrzej Klimczak poinformował, iż jest to standardowe rondo, promień 

20 metrów o normalnych parametrach przejazdowych.  
 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę techniczną w obradach sesji. 
 

Po przerwie wznowiono obrady sesji.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały Przewodnicząca 

Rady poddała go pod głosowanie. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 17 głosach za,  
4 „nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXII/241/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie powierzenia Gminie 
Starachowice zadania publicznego dotyczącego czasowego zarządzania drogą 
powiatową nr 0581T Rataje – Starachowice w związku z realizacją zadania pn.: 
„Rozbudowa ul. Moniuszki w Starachowicach na odcinku od skrzyżowania z al. 
Jana Pawła II do skrzyżowania z ul. Nowowiejską – 6 Września wraz z rozbudową 
skrzyżowania ulic Moniuszki i Nowowiejskiej – 6 Września na skrzyżowanie z wyspą 
typu rondo”. 
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Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.3c) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 0569T 
Trębowiec Duży – Mirzec-Czerwona. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Andrzeja Klimczaka 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały.  

 
Pan Andrzej Klimczak Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Starachowicach 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi 
powiatowej nr 0569T Trębowiec Duży – Mirzec-Czerwona. 

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego 

 
W związku z brakiem pytań do projektu powyższej uchwały, Przewodnicząca 

Rady poddała go pod głosowanie. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 17 głosach „za”,  
4 nieobecnych” podjęła uchwałę Nr XXXII/242/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie pozbawienia kategorii 
drogi powiatowej nr 0569T Trębowiec Duży – Mirzec-Czerwona. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.3d) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Zespołu Szkół Zawodowych  
Nr 1 na zawarcie kolejnych umów najmu pomieszczeń znajdujących się w budynku 
Bursy przy ul. Radomskiej 72.  

 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Elżbiety Kity Dyrektor 
Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie 

powyższego projektu uchwały.  
 

Pani Elżbieta Kita Dyrektor Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska przedstawiła projekt powyższej uchwały, zgodnie z załącznikiem do 
protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisję Budżetu i Finansów.  

 
W dyskusji głos zabrali: 



7 

 

 Radna Agnieszka Kuś, zapytała czy Klub Amazonek będzie mieścił się na 
parterze w budynku szkoły? 

 Dyrektor ZSZ nr 1 Monika Wójcik poinformowała, że nie ma takiej 
możliwości, gdyż na parterze mieszczą się sale lekcyjne.  

 
W związku z brakiem dalszych pytań do powyższego projektu uchwały, 

Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”,  
3 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXII/243/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody dla 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1 na zawarcie kolejnych umów najmu pomieszczeń 
znajdujących się w budynku Bursy przy ul. Radomskiej 72. 
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.3e) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
bezprzetargowym, na rzecz Gminy Starachowice, nieruchomości niezabudowanej, 
stanowiącej własność Powiatu Starachowickiego. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Elżbiety Kity Dyrektor 

Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały.  

 
Pani Elżbieta Kita Dyrektor Wydziału Nieruchomości, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawiła projekt powyższej uchwały, zgodnie z załącznikiem do 
protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisję Budżetu i Finansów. 

 
W dyskusji udział wzięli:  
 

 Radna Danuta Krępa poprosiła o wyjaśnienie, której działki dotyczy 
omawiany projekt uchwały. 
 

 Pani Elżbieta Kita poinformowała, iż jest to działa w sąsiedztwie bloku 

mieszkalnego - jest to droga wewnętrzna dojazdowa. 
 

W związku z brakiem dalszych pytań do powyższego projektu uchwały, 
Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 17 głosach „za”,  
3 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXII/244/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie bezprzetargowym, na rzecz Gminy Starachowice, nieruchomości 

niezabudowanej, stanowiącej własność Powiatu Starachowickiego 
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Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.3f) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 
Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach. 

 
Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pani Agnieszki Jary Specjalisty 

ds. Ochrony Zdrowia o przedstawienie powyższego projektu uchwały.  
 

Pani Agnieszka Jary Główny Specjalista przedstawiła projekt powyższej 
uchwały, zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisję 
Budżetu i Finansów. 

 
Następnie Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w trakcie, której głos 

zabrali: 
 
 Radna Danuta Krepa wyraziła swe zadowolenie z sytuacji ekonomicznej 

szpitala, który wszystkie wskaźniki finansowe utrzymuje na wysokim 
poziomie. 

 
 Radny Mirosław Wojciechowski zapytał kiedy zakończy się ocieplanie 

budynków oraz o wysokość wyniku finansowego PZOZ.  
 

 Pani Agnieszka Jary poinformowała, iż wynik finansowy za 2020 rok –  
to 1.245.610,24zł. 

 
 Dyrektor PZOZ Grzegorz Kaleta poinformował, iż termin zakończenia 

inwestycji przewidziany jest na koniec bieżącego roku.  
 

W związku z brakiem pytań do powyższego projektu uchwały, Przewodnicząca 
Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”,  
3 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXII/245/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie oceny sytuacji 
ekonomicznej Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Starachowicach.  
 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu. 

 
Ad.3g) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/349/2018 Rady 
Powiatu w Starachowicach w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 
prowadzonych na terenie Powiatu Starachowickiego przez inne niż Powiat 
Starachowicki osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu przeprowadzania 
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu 
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rozliczania wykorzystania dotacji zmienionej uchwałą Nr XI/70/2019 Rady Powiatu 
w Starachowicach. 
 

Treść powyższego projektu uchwały stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą do Pana Michała Gutowskiego 
Dyrektora Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych o przedstawienie powyższego 
projektu uchwały.  

 
Pan Michał Gutowski Dyrektor Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

przedstawił projekt powyższej uchwały zgodnie z załącznikiem do protokołu.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż powyższy projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej  
i Promocji Powiatu. 

 
Następnie otworzyła dyskusję, w trakcie której głos zabrali: 

 
 Radna Agnieszka Kuś zapytała na jakim etapie jest wyjaśnienie dotacji 

przekazanych dla szkoły ŻAK? 
 

 Pan Michał Gutowski poinformował, iż została wydana decyzja o konieczności 
zwrotu dotacji przez szkołę, a zmiana zaproponowana w uchwale pozwoli na 
lepszą kontrole.  

 
W związku z brakiem dalszych pytań do powyższego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie.  
 

W przeprowadzonym głosowaniu Rada Powiatu przy 18 głosach „za”,  
3 „nieobecnych”, podjęła uchwałę Nr XXXII/246/2021 Rady Powiatu  
w Starachowicach z dnia 26 sierpnia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały  
Nr XLVII/349/2018 Rady Powiatu w Starachowicach w sprawie trybu udzielania  
i rozliczania dotacji dla szkół prowadzonych na terenie Powiatu Starachowickiego 
przez inne niż Powiat Starachowicki osoby prawne i osoby fizyczne, a także trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu 
i sposobu rozliczania wykorzystania dotacji zmienionej uchwałą Nr XI/70/2019 
Rady Powiatu w Starachowicach. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 3 h) 
 

Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 
Nr XXXI/237/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 r.  
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Pana R.M., 
 

Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Piotra Ambroszyka 

Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 
powyższego projektu uchwały. 
 



10 

 

Pan Piotr Amroszczyk przedstawił powyższy projekt uchwały wraz  
z uzasadnieniem zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

W związku z brakiem osób do dyskusji, Przewodnicząca Rady Powiatu poddała 
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego  
w uchwale Nr XXXI/237/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 
2021 r. w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Pana R.M., 

 
W przeprowadzonym głosowaniu przy 14 głosach „za”, 4 „wstrzymujących się”, 

3 „nieobecnych”, Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXII/247/2021 z dnia  
26 sierpnia 2021 roku w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 
Nr XXXI/237/2021 Rady Powiatu w Starachowicach z dnia 24 czerwca 2021 r. w 
sprawie rozpatrzenia ponownej skargi Pana R.M. 

Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  
stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 i, j) 
 

Podjęcie uchwał w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 
2021 rok oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

Projekty uchwał stanowią załącznik Nr 19 i Nr 20 do niniejszego protokołu 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Magdalenę Zawadzką Skarbnika 
Powiatu o przedstawienie powyższych projektów uchwał łącznie. 
 

Skarbik Powiatu Magdalena Zawadzka przedstawiła powyższe projekty uchwał 

wraz z uzasadnieniami zgodnie z załącznikami do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż powyższe projekty 

uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Budżetu i Finansów. 

 
W trakcie dyskusji głos zabrali: 
 

 Radna Danuta Krępa zapytała o siedem zadań inwestycyjnych, jakie zostały 
wprowadzone do budżetu. 

 
 Radny Dariusz Stachowicz, w nawiązaniu do zapytania jakie skierował na 

ręce Pana Starosty i korespondencji jaka powstała w sprawie wniosków 
aplikacyjnych o dofinansowanie do zadań w ramach rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg i zgłoszonego zamiaru aplikowania przez Zarząd Powiatu, 

zwrócił się z prośbą o poinformowanie go o fakcie złożenia wniosków na 
poszczególne zadania. 

 
Pisemny wniosek w powyższej sprawie  

stanowi załącznik Nr 38 do niniejszego protokołu 

 
Kolejno zapytał o rządowy Fundusz Rozwoju Dróg. Zapytał czy tylko dwie 
inwestycje zostały zgłoszone, tj. droga powiatowa nr 0560T Mirzec-
Podkowalów – Mirzec-Poddąbrowa i droga powiatowa nr 0564T przez wieś 
Mirzec-Malcówki. 
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Następnie powiedział, że nie został poinformowany przez Zarząd Dróg 
Powiatowych, że Zarząd Powiatu złożył wniosek w ramach ogłoszonego 
naboru rządowego funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych, 
min. o dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej nr 0907T Starachowice 
ul. Szkolna – ul. Oświatowa – ul. Majówka – ul. Leśna i drogi nr 0618T Lipie – 
Henryk „Szyb” na odcinku od ul. Leśnej do skrzyżowania z drogą nr 0617T,  
o której remont interweniował. Zapytał, czy tylko ta droga została zgłoszona 
do dofinansowania w ramach tego funduszu, czy również droga powiatowa  
nr 0557T Skarżysko-Kamienna – Mirzec, przez miejscowość Gadka, do 
skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 744 i w jakim zakresie. 

 
 Starosta Piotr Babicki zwrócił się do radnej Danuty Krępy o doprecyzowanie  

o jakie siedem zadań inwestycyjnych pyta. 
 

 Radna Danuta Krępa poinformowała, że pyta o zadania, które są 
wprowadzone do budżetu. Dodała, że w uchwale jest informacja, że 
„wprowadzono do budżetu powiatu siedem dodatkowych zadań 
inwestycyjnych wieloletnich, które zgodnie z opublikowaną listą zostały 
rekomendowane do dofinansowania mającego na celu poprawę 
bezpieczeństwa przejść pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla 
pieszych w ramach rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.” 
 

 Starosta wyjaśnił, że jest to pierwsza część tych zadań z 22, na które udało 
się pozyskać dofinansowanie na przebudowę i oświetlenie z rządowego 
funduszu. Dodał, że zostaną zmodernizowane nie tylko same pasy, ale całe 
obszary oddziaływania przejść dla pieszych. 
Kolejno odniósł się do kwestii poruszonych przez Radnego Dariusza 
Stachowicza. Wyjaśnił, że termin składania wniosków aplikacyjnych do 
rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, mija w dniu 27 czerwca br. Powiat 
Starachowicki złoży rekordową liczbę wniosków, na zadania we wszystkich 
gminach, które zostały skonsultowane i uzgodnione. Dodał, że włodarze 
gmin, zadeklarowali wsparcie finansowe w pokryciu niezbędnego wkładu 
własnego. W Gminie Mirzec są to te drogi, o których mówił Radny Dariusz 
Stachowicz, tj. Mirzec-Podkowalów – Mirzec-Poddąbrowa oraz przez wieś 
Mirzec - Malcówki, przy czym dodał, że droga przez wieś Mirzec – Malcówki, 
została zgłoszona dwa lata temu w ramach programu tzw. „powodziówek”, 
podobnie jak wiele innych dróg powiatowych, a z posiadanych informacji 
wynika, że te drogi będą miały dodatkowe punkty przy ocenianiu wniosków, 
wobec powyższego są większe szanse na uzyskanie dofinansowania.  
W Gminie Pawłów została zgłoszona droga powiatowa nr 0602T Tarczek – 
Grabków, na odcinku 1,3km, której stan wymaga pilnej przebudowy.  
Na terenie Gminy Brody, została zgłoszona ul. Szkolna w Adamowie, która 
dotychczas nie została wyremontowana, a również zgłaszana do 
„powodziówek” oraz droga powiatowa nr 0614T przez wieś Kuczów na 
odcinku 1,7km. Ponadto, złożono wniosek na przebudowę drogi powiatowej 
nr 0617T Starachowice – Lubienia w zakresie przedłużenia ul. Iłżeckiej  
w Starachowicach od ul. Krańcowej do skrzyżowania z drogą powiatową  
nr 0618T. Następnie poinformował, że budowa wiaduktu nad linią kolejową 
nr 25 wraz z rozbudową ul. Radomskiej i ul. Wielkopiecowej została 
zgłoszona zarówno do rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, jak również do 
rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. 
Wyjaśnił, że do końca bieżącego roku zakończą się kwestie związane  
z dokumentacją, natomiast rozstrzygniecie rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg na 2022 rok planowane jest na przełomie miesiąca maja i czerwca, wiec 
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dopiero wtedy po uzyskaniu dofinansowania będzie można ogłaszać 
postępowania przetargowe. Ponadto, do programu rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg, zostanie złożony wniosek na przebudowę drogi powiatowej  
nr 0581T Rataje – Starachowice, w zakresie budowy ciągu pieszo – 
rowerowego oraz przebudowa drogi powiatowej nr 0582T Wąchock – 
Siekierno – Leśna na odcinku 730m, co będzie kontynuacją prac z ubiegłego 
roku w zakresie budowy chodnika dla pieszych na ul. Langiewicza. 
Podsumowując wyjaśnił, że do tego programu zostanie złożonych  
9 wniosków, a rozstrzygniecie ich oceny nastąpi na przełomie maja i czerwca 
przyszłego roku.  
Kolejno wyjaśnił, że do programu Polski Ład, każdy samorząd mógł złożyć  
3 wnioski, i Powiat Starachowicki skorzystał z tej możliwości. Pierwszy z nich 
dotyczy budowy wiaduktu w całym zakresie z modernizacją całej sieci dróg, 
które będą wchodzić w zakres tej inwestycji. Drugi wniosek związany  
z infrastrukturą drogową pn. „Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego 
poprzez przebudowę i rozbudowę odcinków dróg powiatowych”, w ramach 
którego znalazła się min. droga powiatowa nr 0557T Skarżysko-Kamienna – 
Mirzec, przez miejscowość Gadka, o której mówił radny Dariusz Stachowicz, 
gdzie zaplanowana jest budowa ciągu pieszo – rowerowego. Ponadto,  
w tym projekcie została ujęta budowa chodnika przy ul. Kamieniczki  
w Parszowie oraz przebudowa odcinka drogi do Lipia, która obecnie jest 
drogą w najgorszym stanie w całej sieci dróg powiatowych. Dodał, że 
planowane są tam również ciągi pieszo – rowerowe i oświetlenie. Trzeci 
wniosek, o najniższej możliwej puli dofinansowania, do 5 mln zł, łączy 
priorytety Polskiego Ładu, dotyczące infrastruktury społecznej i sportowej. 
Pierwszy element dotyczy remontu hali sportowej w Zespole Szkół 
Zawodowych nr 3, co pozwoli na pozyskanie dodatkowych środków na prace 
związane z halą i budowy boiska wielofunkcyjnego przy II Liceum 
Ogólnokształcącym. Przypomniał, że boisko przy II LO od 2017 roku nie jest 
użytkowane ze względu na decyzję Sanepidu. Drugim elementem tego 
wniosku jest remont pomieszczeń Sal porodowych w Powiatowym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej, na co dokumentacja projektowa została już wykonana. 
Podsumowując poinformował, że na wszystkie trzy elementy trzeciego 
wniosku, Powiat posiada dokumentacje projektowe, wobec powyższego  
w przypadku uzyskania dofinansowania możliwe będzie szybkie ogłoszenie 
postępowań przetargowych.  

 
 Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, że mieszkańcy Gminy 

Wąchock wielokrotnie podnosili kwestię budowy chodnika przy  
ul. Kamieniczki w Parszowie. Wobec powyższego, w przypadku uzyskania 
dofinansowania do tego zadania, bardzo korzystnym i wyczekiwanym będzie 
jego budowa.  

 
 Radny Dariusz Stachowicz poinformował, że jest bardzo zadowolony, że 

Powiat planuje bardzo dużo inwestycji, o czym wielokrotnie mówił, że należy 
wykorzystywać nadarzające się okazje uzyskania środków zewnętrznych. 
Ponadto poprosił o precyzyjne określenie planowanego ciągu pieszo – 
rowerowego przy drodze powiatowej nr 0557T Skarżysko-Kamienna – Mirzec. 
 

 Starosta Piotr Babicki poinformował, że szczegółowa odpowiedź zostanie 
przekazana na piśmie.  
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 Radny Dariusz Stachowicz, poinformował, że składał interpelację w sprawie 
budowy przy ul. Działki w miejscowości Młynek. Zapytał, czy jest możliwość 
złożenia wniosku o dofinansowanie również do tego zadania.  
 

 Starosta Piotr Babicki poinformował, że to zadanie również było analizowane, 
jednak ze względu na kwestie związane z własnością terenów, gdzie dużo 
terenów jest Lasów Państwowych, koniecznym byłyby wykupy, a to  
z przeprowadzonej kalkulacji obecnie jest niemożliwe. Ponadto zaznaczył, że 
droga na znacznym odcinku już została wyremontowana.  
 

 Radny Piotr Ambroszczyk poinformował, iż bardzo korzystynym jest 
ubieganie się przez Powiat o dofinansowanie do przebudowy drogi od zjazdu 
na Lipie do skrzyżowania z drogą powiatową nr 0617T Starachowice - 
Lubienia, ponieważ jest ona w bardzo złym stanie, a stanowi ważny łącznik 
szczególnie dla mieszkańców Gminy Brody ze Starachowicami  

 
Wobec braku dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

zakończyła dyskusję. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za” i 3 „nieobecnych”, Rada 
Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXII/248/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 roku  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Starachowickiego na 2021 rok. 

 
Treść powyższej uchwały wraz z wynikami głosowania imiennego  

stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 

 
W związku z dalszym brakiem pytań, Przewodnicząca Rady Bożena Wrona 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Starachowickiego na lata 2021 - 2029. 
 

W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za” i 3 „nieobecnych”, Rada 
Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXII/249/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 roku  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Starachowickiego na 
lata 2021 - 2029.  
 

Treść podjętej uchwały wraz z wynikiem głosowania  
stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu 

 
Ad. 4 
 

Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż przedmiotowe 
sprawozdanie zostało przekazane Radnym w aplikacji e-Sesja. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 
 

W związku z brakiem pytań do sprawozdania, Przewodnicząca Rady przeszła 
do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. 
 
Ad. 5, 6, 7, 8, 9 i 10 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona zaproponowała, aby punkty 5, 6, 7, 8, 9 
i 10 porządku obrad zostały rozpatrzone łącznie, tj. informacje na temat: 
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 działalności Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa w Starachowicach, 

 działalności Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego  
w Modliszewicach – Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  
w Starachowicach, 

 realizacji zadań w zakresie ochrony roślin i nasiennictwa, przez Oddział 
Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa  
w Starachowicach, 

 działalności Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego – Placówki 
Terenowej w Starachowicach, 

 działalności Biura Powiatowego Świętokrzyskiej Izby Rolniczej  
w Starachowicach, 

 działań podejmowanych na terenie nadzoru wodnego za rok 2020. 
 

Wobec braku sprzeciwu ze strony Radnych, Przewodnicząca stwierdziła, że 
powyższe punkty zostaną rozpatrzone w dyskusji łącznie. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że materiały dotyczące działalności 
poszczególnych instytucji zostały zamieszczone w aplikacji e-Sesja. Powyższe 
informacje były przedmiotem obrad zdalnego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. Wszystkie informacje zostały pozytywnie 
zaopiniowane. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada 
Powiatu w Starachowicach zapoznała się z informacjami na temat: 

  działalności Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa w Starachowicach, 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu 

 
  działalności Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego  

w Modliszewicach – Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  
w Starachowicach, 

 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu 

 
  realizacji zadań w zakresie ochrony roślin i nasiennictwa, przez Oddział 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa  
w Starachowicach, 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu 

 
  działalności Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego – Placówka 

Terenowa w Starachowicach, 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu 

 
  działalności Biura Powiatowego Świętokrzyskiej Izby Rolniczej  

w Starachowicach, 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu 

 
 działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego za rok 2020: 
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 przez Nadzór Wodny w Starachowicach, 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu 
 

 
 przez Nadzór Wodny w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu 

 

 
 przez Nadzór Wodny w Iłży, 

 
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu 

 

 

 przez Nadzór Wodny w Skarżysku – Kamiennej. 
 

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 

 

Ad. 11 
 

 Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, że w punkcie  
11 porządku obrad jest przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady 
Powiatu za I półrocze 2021 roku. 
 

 Poinformowała, że przedmiotowe sprawozdania zostały zamieszczone  
w aplikacji eSesja. 

 
 W związku z brakiem pytań do sprawozdań z prac Komisji: 
 

a) Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie z prac Komisji 
Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego za I półrocze 2021 
roku. 

 
W przeprowadzonym głosowaniu przy 17 głosach „za”, 1 „brak głosu”,  

3 „nieobecnych” Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z prac Komisji stanowiące 
załącznik Nr 33 do niniejszego protokołu.  
 

b) Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie z prac 
Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej za I półrocze 2021 roku. 

 
 W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za” i 3 „nieobecnych” Rada 
Powiatu przyjęła sprawozdanie z prac Komisji stanowiące załącznik Nr 34 do 
niniejszego protokołu.  
 

c) Kolejno Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie z prac 
Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji Powiatu za I półrocze 
2021 roku. 

 
 W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za” i 3 „nieobecnych” Rada 
Powiatu przyjęła sprawozdanie z prac Komisji stanowiące załącznik Nr 35 do 
niniejszego protokołu.  
 

d) Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie sprawozdanie z prac 
Komisji Budżetu i Finansów za I półrocze 2021 roku. 
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 W przeprowadzonym głosowaniu przy 18 głosach „za” i 3 „nieobecnych” Rada 
Powiatu przyjęła sprawozdanie z prac Komisji stanowiące załącznik Nr 36 do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad. 12 
 
  Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

 Radna Danuta Krępa zabrała glos w sprawie przejścia dla pieszych przez  
ul. Marszałka Piłsudskiego w Starachowicach. Wyjaśniła, że otrzymała 
pismo od Stowarzyszenia Wrażliwi Społecznie, a petycja w tej sprawie 
wpłynęła do Zarządu Powiatu. Dodała, że petycja poparta jest podpisami stu 
mieszkańców, skarżących się na uciążliwości w rejonie tego przejścia. 
Kolejno zaznaczyła, że w 2017 roku Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 
opracowała program poprawy bezpieczeństwa w ruchu pieszych na lata 
2018 – 2020, przy udziale przedstawicieli gmin i służb mundurowych. 
Zarząd Dróg Powiatowych wytypował kilka przejść dla pieszych, które  
w pierwszej kolejności powinny zostać zmodernizowane i wśród nich 
znajdowało się właśnie to przejście przez ul. Marszałka Piłsudskiego. Dodała, 
że będą zmodernizowane 22 przejścia dla pieszych dzięki wsparciu środków 
rządowych oraz Gminy Starachowice, jednak zwróciła się z prośbą, aby przy 
planowaniu modernizacji kolejnych, uwzględnić również to przejście, 
ponieważ nie można lekceważyć próśb i obserwacji mieszkańców rejonu  
ul. Marszałka Piłsudskiego. Dodała, że należy zapewnić bezpieczeństwo 
pieszym. 

 
 Radny Dariusz Stachowicz odczytał treść oświadczenia, jakie złożył na ręce 

Starosty Starachowickiego. 
 

Treść oświadczenia stanowi załącznik Nr 37 do niniejszego protokołu 

 
Ponadto, ponownie zwrócił się z wnioskiem o podjęcie działań mających na 
celu przygotowanie i realizację inwestycji polegającej na budowie trzech 
progów zwalniających, alternatywnie wyniesionych przejść dla pieszych na 
drodze powiatowej 0570T w obrębie miejscowości Osiny – Mokra Niwa.  

 

 Radny Piotr Ambroszczyk, odniósł się do wniosku jaki złożył na Komisji 
Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. Jak poinformował, 
zwrócił się o rozważenie możliwości wprowadzenia w ramach zajęć szkolnych, 
elementów związanych z dziedzictwem historycznym Starachowic. Wyjaśnił, 
że Centrum Inicjatyw Senioralnych postuluje o wykorzystanie własnych 
materiałów, dorobku i wiedzy we wspieraniu nauczycieli w szkołach  
w prowadzeniu takich lekcji. Zwrócił uwagę na markę STARa, Fabryki 
Samochodów Ciężarowych, jak również starachowickiego sportu. Stwierdził, 
że należy przekazać młodszemu pokoleniu posiadaną wiedzę oraz pokazać 
historię Starachowic. Wskazał, że w jego ocenie zasadnym byłoby 
przeprowadzenie w każdej klasie, np. w ramach lekcji wychowawczych 
takiego spotkania, co można uzgodnić z Dyrektorami szkół.  
 

 Radna Agnieszka Kuś zapytała, kiedy będzie rozpoczęcie roku szkolnego  
w  Zespole Szkół Zawodowych nr 3 w Starachowicach i w jaki sposób będą 
odbywały się tam lekcje. 
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 Członek Zarządu Powiatu Jerzy Materek odniósł się do kwestii poruszonej 
przez radną Danutę Krępę. Poinformował, że sprawa przejścia dla pieszych 
przez ul. Marszałka Piłsudskiego jest znana. Problem wynika głownie z faktu, 
iż jednia jest bardzo szeroka, przez co kierowcy często przekraczają tam 
dozwoloną prędkość, co powoduje nadmierny dyskomfort, hałas i zagrożenie 
dla pieszych, przechodzących na drugą stronę jezdni. Dodał, że Gmina 
Starachowice ma przygotowany projekt budowy ścieżek rowerowych, przy 
czym taka ścieżka ma powstać w pasie jezdni ul. Marszałka Piłsudskiego, co 
wymusi na kierowcach większą ostrożność. Dodatkowo zapewnił, że to 
przejście dla pieszych będzie przedmiotem analiz, tak aby było jak najbardziej 
widoczne i bezpieczne.  
Odnośnie kwestii poruszonej przez Radnego Dariusza Stachowicza wyjaśnił, 
że budowa wyniesionych przejść dla pieszych na drogach kategorii 
powiatowej jest problematyczna. Drogi te powinny być drogami „małego 
tranzytu”. Zapewnił, że należy do tej kwestii podchodzić obiektywnie, ze 
szczególnym uwzględnieniem bezpieczeństwa pieszych, ale również  
z uwzględnieniem właściwej eksploatacji drogi powiatowej, 

 
 Radny Dariusz Stachowicz poinformował, iż nie zgadza się ze stanowiskiem, 

że na drogach powiatowych nie można budować wyniesionych przejść dla 
pieszych, wskazując jednocześnie przykład drogi, gdzie wprowadzone jest 
takie rozwiązanie. Jednocześnie przyznał, że ruch powinien odbywać się 
płynnie, ale bezpieczeństwo pieszych jest najważniejsze, a żeby skorzystać  
z chodnika dla pieszych usytuowanego po przeciwnej stronie jezdni, trzeba 
przejść przez tę drogę. Dodał, że należy rozważyć kwestię albo progu 
zwalniającego, który faktycznie jest bardziej uciążliwy, albo wyniesionego 
przejścia dla pieszych. Wskazał, ze wybudowane wyniesione przejścia dla 
pieszych na drodze gminnej przyniosły oczekiwane efekty. 
 

 Wicestarosta Dariusz Dąbrowski odniósł się do kwestii poruszonej przez 
Radnego Piotra Ambroszczyka. Wyjaśnił, że jednym z elementów zadań 
edukacyjnych we wszystkich typach szkół, bez specjalnego przypominania 
jest zakres regionalny, zadania te powinny i są realizowane. Wskazał, że ma 
to swoje odbicie w kontaktach choćby z Muzeum Przyrody i Techniki, które 
proponuje ofertę lekcji muzealnych o tematyce historii przemysłu miasta  
i tym co działo się nad Kamienną. Zapewnił, że prośba Radnego zostanie 
przekazana do dyrektorów szkół.  
W kwestii pytania Radnej Agnieszki Kuś wyjaśnił, że realizowany jest 
ogromny projekt w Zespole Szkół Zawodowych nr 3. Rozpoczęcie prac  
i odkrycie kanałów technologicznych w budynku, ujawniło jeszcze takie 
problemy o których projektanci i zarząd nie miał wiedzy. Wyjaśnił, że chodzi 
o korozję elementów które zostały tam wbudowane m.in. rur hydrantowych  
i innych elementów, które wymagają wymiany. Dodał, że Wykonawca 
angażuje tam coraz większe siły i środki. Prace są mocno zaawansowane, 
jeżeli chodzi o instalację grzewczą, trwają prace związane z instalacją wodną  
i kanalizacyjną, wykonana jest w zasadzie w 100% procentach, instalacja 
elektryczna i trwa szpachlowanie, naprawa tynku i rozpoczyna się 
malowanie. Czas jest bardzo krótki. Dodał, że założono, iż młodzież  
13 września wejdzie do obiektu, jednak są obawy, czy uda się tego terminu 
dotrzymać. Wczoraj, tj. 25 sierpnia, odbyła się narada wspólnie ze wszystkimi 
dyrektorami szkół przed rozpoczęciem roku ale w szczególności z Dyrektor 
Zespołu Szkół Zawodowych nr 3 i z Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego, 
które jest po sąsiedzku i oczywiście nie zwalniając tempa i oczekując od 
wykonawcy dotrzymania terminu, który wchodząc na budowę wiedział jak 
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krótki ma czas na zrealizowanie robót wewnętrznych. Poinformował, że 
przygotowywany jest wariant zapasowy z możliwością skorzystania  
z pomieszczeń II LO w godzinach popołudniowych gdyby do tego doszło. 
Jednocześnie powiedział, że są jeszcze szanse aby sale dydaktyczne  
z niezbędnym zapleczem zostały oddane do użytkowania i młodzież mogła 
wejść do budynku przy odpowiednim odgrodzeniu tych przestrzeni, w których 
jeszcze prace remontowe będą kontynuowane.  

 
  W związku z brakiem dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady przeszła do 
realizacji pkt 13 porządku obrad. 
 
Ad. 13 
 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona poinformowała, iż Sekretarz obrad 
zapoznała się z treścią protokołu i nie zgłosiła żadnych uwag. Poinformowała, iż do 
chwili obecnej nie wpłynęły żadne uwagi radnych dotyczące protokołu  
Nr XXXI/2021 z dnia 24 czerwca 2021 roku. 

 Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr XXXI/2021. W przeprowadzonym głosowaniu, Rada Powiatu przy 18 głosach „za” 
i 3 „nieobecny” przyjęła powyższy protokół. 
 
Ad. 14 
 

Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Bożena Wrona, poinformowała, że zgodnie z planem 
pracy Rady Powiatu, kolejna sesja odbędzie się w miesiącu październiku, a o jej 
dokładnym terminie Radni zostaną poinformowani najwcześniej jak będzie to 
możliwe. 
 
Tematyką sesji będzie: 
 

1. Informacja Zarządu Powiatu o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Starachowickiego za I półrocze 2021 r. wraz z informacją o przebiegu 
wykonania planu finansowego Powiatowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Starachowicach oraz Muzeum Przyrody i Techniki Ekomuzeum im. Jana 
Pazdura w Starachowicach. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2020/2021. 

3. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych radnych oraz informacja Starosty Starachowickiego dotycząca 
oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia Staroście. 

 
Ad.15 
 

Zakończenie obrad. 
 
 Wobec wyczerpania całości porządku obrad Przewodnicząca Rady Bożena 
Wrona o godzinie 11:15 zamknęła obrady XXXII sesji Rady Powiatu. 
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 Na tym Protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodnicząca Rady 

      Bożena Wrona 

 

  Sekretarz Obrad 

Piotr Ambroszczyk  

 

 
Protokołowały: 

Izabela Rafalska, Martyna Swaciak 
 

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na stronie:  

https://esesja.tv/transmisja/18060/xxxii-sesja-rady-powiatu-w-
starachowicach-z-dnia-26-sierpnia-2021r.htm 


